

Enjoy 3 months free IDEAL™ corporate online remittance services*

享受三个月免费 IDEAL™企业网上银行汇款服务*

Terms & Conditions*

条款与条件*

- 1) **Application Period:** The promotion is open for online application from 12 May, 2014 till 30 June, 2014 (the "Application Period").
申请期限：本项推广活动将从 2014 年 5 月 12 日起开放网上申请至 2014 年 6 月 30 日(以下简称“申请期限”)。
- 2) **Applicable Customer:** New IDEAL™ customers who complete the application process of this promotion on the official online promotion page during the Application Period and complete the application of IDEAL™ set up before 31 July, 2014.
适用客户：在申请期限内在网上申请加入推广活动，并且在 2014 年 7 月 31 日之前内新申请 IDEAL™企业网上银行的客户。
- 3) **Scope of Waived Fees:** Applicable to the following transactions conducted using DBS IDEAL™ : intra-company transfer, account transfer, domestic transfer, telegraphic transfer(exclusive of the fees charged by agent bank), bulk payment, payroll, paper batch payment via file exchange and host-to-host payment during the Period of Waiver.
免费范围：适用于免费期间内通过 IDEAL™企业网上银行发起的以下交易：包括公司内部转账，行内转账，国内汇款，跨国汇款(不包括跨国汇款所产生的代理行费用)，批量付款，工资，通过文件交换的纸质批量付款以及银企直连付款。
- 4) **Period of Waiver:** 3 months from the date of set up of IDEAL™ by Applicable Customers.
免费期间：适用客户网银设置之日起的 3 个月内免收。
- 5) **All other terms and conditions applicable to DBS IDEAL™ and corporate accounts shall apply.**
其他针对网上银行以及对公账户的条款与条件也适用于此次活动。
- 6) **DBS may vary these terms and conditions or discontinue any promotion at any time without any notice or liability to any party.**
星展银行可不时对本条款与条件进行调整，或提前终止此次推广活动而无需通知或对任何人承担任何责任。
- 7) **For other charges applied to e-banking, please refer to Pricing Guide of cash management.**
其他电子银行相关收费请参照星展银行企业现金管理收费表。
- 8) **If there is any discrepancy between the English and Chinese of these terms and conditions, Chinese shall prevail.**
本条款与条件中英文不一致的，以中文为准。